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شكل )26(: النساء والرجال أعضاء المجلس التشريعي حسب المنطقة، 2013 (توزيع نسبي)
Figure (26): Women and Men Who are Members of the Legislative Council by Region, 2013 (Percentage Distribution)


12.8% من أعضاء المجلس التشريعي الفلسطيني هن من النساء.

12.8 percent of members of the Palestinian Legislative Council (PLC) are females.







شكل )27(: النساء والرجال أعضاء مجلس الوزراء في الحكومة الفلسطينية السابعة عشر، 2013 (توزيع نسبي)
Figure (27): Women and Men Who are Members of the Cabinet Council in the Seventeenth Palestinian Government, 2013                (Percentage Distribution)




12.0% من الوزراء في الحكومة الفلسطينية السابعة عشر هن من النساء مقابل 88.0% من الرجال.

12.0 percent of ministries in the seventeenth Palestinian Government were women compare 88.0 percent men.
شكل )28(: النساء والرجال في القضاء حسب المنطقة، 2013 (توزيع نسبي)
Figure (28): Women and Men in Judges by Region, 2013
(Percentage Distribution)
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15.6% من القضاة هن من النساء.  وتزيد الفجوة في القاضيات بين الضفة الغربية وقطاع غزة؛ حيث بلغت 16.9% في الضفة الغربية وحوالي 8.8% في قطاع غزة.

Females make up 15.6 percent of judges. This  percentage is higher in the West Bank: 16.9 percent in the West Bank and 8.8 percent in Gaza Strip.




شكل )29(: النساء والرجال وكلاء النيابة في الضفة الغربية، 2013 (توزيع نسبي)
Figure (29): Women and Men Who are Prosecutors Staff in the West Bank, 2013 (Percentage Distribution)
 
16.4% من وكلاء النيابة في الضفة الغربية هن من النساء، مقارنة بـ 83.6%من الرجال.

16.4 percent of prosecutors were women compared to 83.6 percent for men.

شكل )30(: النساء والرجال السفراء في دولة فلسطين، 2013 (توزيع نسبي)
Figure (29): Women and Men Ambassadors in the State of  Palestine, 2013 (Percentage Distribution)



حوالي 5% فقط من سفراء دولة فلسطين في الخارج من النساء.

About 5 percent of the ambassadors of the state of Palestine are women.




شكل )31(: النساء والرجال المهندسون حسب المنطقة، 2013 (توزيع نسبي)
Figure (31): Women and Men Who are Engineers by
Region, 2013 (Percentage Distribution)


19.9% من المهندسين المسجلين في نقابة المهندسين في فلسطين هن من النساء، مقارنة بما نسبته 80.1% من الرجال.

19.9 percent of registered engineers in Palestinian Engineering Association are women compared to 80.1 percent for men.

شكل )32(: النساء والرجال الصحفيون ورؤساء التحرير حسب المنطقة، 2013 (توزيع نسبي)
Figure (32): Women and Men Who are Journalists and Editors of by Region, 2013 (Percentage Distribution)


 20.0% من الصحفيين في فلسطين هن من النساء، مقارنة بـ 80.0% من الرجال، في حين أن 10.0% من رؤساء التحرير هن من النساء مقابل 90.0% من الرجال.

In Palestine; 20.0 percent of journalists were women compared to 80.0 percent for men, while 10.0 percent of editors were women compared to 90.0 percent for men.




شكل )33(: النساء والرجال الأطباء البشريون حسب المنطقة، 2013 (توزيع نسبي)
Figure (33): Women and Men Who are Physicians by Region, 2013     (Percentage Distribution)


15.2% من الأطباء البشريين المسجلين في نقابة الأطباء في فلسطين هن من النساء، مقارنة مع 84.8% من الرجال.  وتزيد نسبة الطبيبات البشريات في الضفة الغربية عنها في قطاع غزة؛ 19.6% و10.8% على التوالي.

15.2 percent of registered physicians in Palestinian Medical Association are women compared to 84.8 percent for men. The percentage of registered women physicians is higher in the West Bank compared to Gaza Strip; 19.6 percent and 10.8 percent respectively.

شكل )34(: النساء والرجال أطباء الأسنان حسب المنطقة، 2013 (توزيع نسبي)
Figure (34): Women and Men Who are Dentists by Region, 2013          (Percentage Distribution)


ما يقارب ثلث أطباء الأسنان المسجلين في نقابة طب الأسنان الفلسطينية هن من النساء مقارنة بـحوالي 70.5% من الرجال.

About one third of registered dentists in the Palestinian Dental Association are women compared to about 70.5 percent for men.
شكل )35(: النساء والرجال الممرضون حسب المنطقة، 2013 (توزيع نسبي)
Figure (35): Nurses Women and Men by Region, 2013 
(Percentage Distribution)
                  


50.5% من الممرضين المسجلين في نقابة التمريض الفلسطينية هن من النساء مقابل 49.5% من الرجال.  وتزيد نسبة الممرضات في الضفة عنها في قطاع غزة؛ .160% و43.5% على التوالي.

50.5 percent of the registered nurses in the Palestinian Nursing Association are women compared to 49.5 percent for men.  The percentage of women nurses is higher in the West Bank compared to Gaza Strip; 60.1 percent and 43.5 percent respectively.













شكل )36(: النساء والرجال الصيادلة حسب المنطقة، 2013 (توزيع نسبي)
Figure (36): Women and Men Who are Pharmacists by Region, 2013
(Percentage Distribution)


55.8% من الصيادلة المسجلين في نقابة الصيادلة في فلسطين هن من النساء، مقارنة بـ  44.2% من الرجال، وتزيد نسبة الصيدلانيات في الضفة الغربية بقليل عنها في قطاع غزة؛ 56.8% و54.5% على التوالي.

55.8 percent of the registered pharmacists in Palestinian Pharmaceutical Association were women compared to 44.2 percent for men. The percentage of women pharmacists is slightly higher in the West Bank compared to Gaza Strip; 56.8 percent and 54.5 percent respectively.
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